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内容概要

　　《跟我学英语（7年级上）（新课标人教版）》是按照识字与写字模块、阅读模块、口语交际模
块、习作模块、综合性学习模块等部分进行编写，力求应掌握的知识步步落实；对学生应学习的字、
词、句、段、篇、阅读、写作等部分有详细的讲解，达到每一个知识点都不放过；按现行的新课标形
式进行编写，版式活泼，使复杂内容简明化、枯燥知识趣味化、能力训练系统化。
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书籍目录

Unit 1 My name's gina.Unit 2 Is this yiur pencil?Unit 3 This is my sister.Unit 4 Where's my backpack?Unit 5 Do
you have a soccer ball?Unit 6 Do you like bananas?Review of units 1~6期中测试 Unit 7 How much are these
pants?Unit 8 When is your birthday?Unit 9 Do you want to go a movie?Unit 10 Can you play the guitar?Unit 11
What time do you go to school?Unit 12 My favorite subject is science.Review of units 7~12期末复习专项训练（
一）期末复习专项训练（二）期末复习专项训练（三）期末复习专项训练（四）期末复习专项训练（
五）期末测试
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